

Law Clerk of this House, who, during the absence of the Law Clerk, has performed by himself alone, not only the duties of that Department with assiduity and punctuality, but has also on many other occasions been called upon for his services in the English Translator's Office of this House.

Your Committee having also taken into consideration the Memorial of *Jacques Laperrière*, one of the Messengers of this House, alleging that he has been required by the Clerk of this House to assist the Librarian, and to attend to the keeping of the Newspapers placed in the Wardrobe for the use of the Public, which duty he has fulfilled since the last Prorogation, which said Memorial is accompanied with the recommendation of the Clerk of this House.

Your Committee while acknowledging the justice of the recommendation of the Clerk in favor of Mr. *Wicksteed*, for the services done by him, as stated in the said Clerk's Letter, and, also, the recommendation in favor of the said *Jacques Laperrière*, have nevertheless to regret that under existing circumstances, they cannot recommend the vote of any sum in favor of the said Mr. *Wicksteed*, and the said *Jacques Laperrière*, inasmuch as His Excellency the Governor in Chief has not thought proper to advance to this House the monies necessary to defray its expenses for the present Session; but submit that in the next Session, the House ought to take into consideration the present Report, and accompanying Documents, and grant to Mr. *Wicksteed* and the said *Jacques Laperrière*, a remuneration proportionate to their services.

*Ordered*, That the said Report be referred to the Committee of the whole House on the Third Report of the said Committee.

Mr. *Bourdages*, from the Standing Committee of Privileges and Elections, to which was referred the Resolution of this House of the 27th January last, to wit: "That it is expedient to alter and amend the Acts now in force, to regulate the proceedings on the Contested Elections in this Province," with power to report thereon by Bill, or otherwise, presented to the House a Bill to regulate the manner of proceeding upon Contested Elections of Members to serve in the House of Assembly, and to repeal certain Acts therein mentioned; and the same was read the first time; and ordered to be read a second time on Tuesday next.

Mr. *Duval* presented to the House the Report of the Prothonotaries of the District of *Quebec*, required under the Act 2nd *Will. IV. Cap 39*, relating to repairs to the Court House of the said District.

For the said Report, see Appendix (E. E.) at the end of this Volume.

*Ordered*, That the said Report be referred to the Standing Committee of Public Accounts.

*Ordered*, That the Order of the day for the House in Committee on the Second and Third Reports of the Standing Committee of Education and Schools, lost by the adjournment of the House, on Wednesday last, be revived; and that this House will, to-morrow, in the forenoon sitting, resolve itself into the said Committee; and that it be then the first Order of the day.

*Resolved*, That a Call of this House be made on Wednesday, the twenty sixth day of February instant.

*Resolved*, That such Members as shall not then attend, be sent for in custody of the Serjeant at Arms attending this House.

*Ordered*, That the Order of the day for the House in Committee on the Third Report of the Special Committee

*Wicksteed*, Assistant Clerc en Loi de cette Chambre, lequel durant l'absence du Clerc en Loi, a rempli seul, non seulement les devoirs du Chef de ce Département, avec assiduité et ponctualité, mais a aussi, dans beaucoup d'autres circonstances, été appelé à rendre des services dans le Bureau du Traducteur Anglais de cette Chambre.

Votre Comité a aussi pris en considération la représentation de *Jacques Laperrière*, un des Messagers de cette Chambre, lequel allègue qu'il a été requis par le Greffier de cette Chambre, d'assister le Bibliothécaire, et de veiller à la conservation des Gazettes mises dans la Garde-Robe pour l'usage du Public, lequel devoir il a rempli depuis la dernière Prorogation. Cette représentation est accompagnée de la recommandation du Greffier de cette Chambre.

Votre Comité, tout en reconnaissant la justice de la recommandation du Greffier en faveur de M. *Wicksteed*, pour les services qu'il a rendus, ainsi qu'exprimés dans la lettre du dit Greffier, et celle en faveur du sus-nommé *Jacques Laperrière*, est cependant fâché, que, dans les circonstances actuelles, il ne puisse recommander le vote d'aucune somme en faveur du dit M. *Wicksteed*, et du dit *Jacques Laperrière*, vu que Son Excellence le Gouverneur en Chef n'a pas cru devoir avancer à cette Chambre, l'argent nécessaire pour défrayer ses dépenses de la présente Session; mais soumet que dans une prochaine Session, la Chambre devrait prendre connaissance du présent Rapport et des Documents qui l'accompagnent, et accorder à M. *Wicksteed* et au dit *Jacques Laperrière* une rémunération proportionnée aux services qu'ils ont rendus.

*Ordonné*, Que le dit Rapport soit référé au Comité de toute la Chambre sur le Troisième Rapport du dit Comité.

M. *Bourdages*, du Comité Permanent des Privilèges et Elections, auquel a été référée la Résolution de cette Chambre, du 27 Janvier dernier, savoir: "Qu'il est expedient de changer et amender les Actes actuellement en force, pour régler les procédures sur les Elections contestées en cette Province," avec pouvoir de faire rapport par Bill ou autrement, a présenté à la Chambre un Bill pour régler la manière de procéder sur les Contestations relatives aux Elections des Membres pour servir dans la Chambre d'Assemblée, et pour révoquer certains Actes y mentionnés, lequel a été lu pour la première fois, et ordonné d'être lu une seconde fois, Mardi prochain.

M. *Duval* a présenté à la Chambre le Rapport des Prothonotaires du District de *Quebec*, tel que requis par l'Acte 2e *Guill. IV. Chap. 39*, relativement aux réparations à la Cour de Justice du dit District.

Pour le dit Rapport, voir Appendice (E. E.), à la fin de ce Volume.

*Ordonné*, Que le dit Rapport soit référé au Comité Permanent des Comptes Publics.

*Ordonné*, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur les Deuxième et Troisième Rapports du Comité Permanent pour l'Education et les Ecoles, perdu par l'ajournement de la Chambre, Mercredi dernier, soit rétabli, et que demain, dans la Séance du Matin, cette Chambre se formera en le dit Comité, et que ce soit alors le premier Ordre du jour.

*Résolu*, Qu'il soit fait un Appel de cette Chambre, Mercredi, le vingt-sixième jour de Février, présent mois.

*Résolu*, Qu'on envoie quérir sous la garde du Serjeant d'Armes, qui assiste à cette Chambre, ceux des Membres qui ne seront pas alors présents.

*Ordonné*, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité sur Troisième Rapport du Comité Spécial,

Contested Elections Bill reported and read the first time.

Report respecting Quebec Court House.

Appendix (E. E.)

Education and Schools deferred.

Call of the House.

Parishes in distress, deferred.

Bill des Elections contestées rapporté, et lu la première fois.

Rapport au sujet de la Cour de Justice à Québec.

Appendice (E. E.)

Education et Ecoles, remises.

Appel de la Chambre.

Paroisses en détresse, remises.